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město Město Albrechtice
nám. ČSA 27/10, 793 95 Město Albrechtice
tel.č.: 554 637 360 | e-mail: podatelna@mesto-albrechtice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 13 Zastupitelstva města Město Albrechtice

konané dne 18. 12. 2019 v klubovna tělocvičny ZŠ od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 15 členů ZM (17.25 hodin přišla p. Jarmila Janasová)
Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: pověřený zastupitel Martin Špalek
Zapisovatel*: Bohumíra Druláková
Ověřovatelé zápisu: Bc. Vladislav Hlaváček, Martin Špalek

*Předsedající v souladu s jednacím řádem města určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Pověřený zastupitel pan Martin Špalek zahájil 13. zasedání Zastupitelstva města.

"Vítám Vás na dnešním 13. veřejném zasedání Zastupitelstva města a přeji Vám hezký podvečer.

Dovoluji si přítomné zastupitele i občany informovat o tom, že bude pořizován audiovizuální záznam dnešního
jednání zastupitelstva, který je pořizován za účelem pro pozdější vyhotovení zápisu a informovanosti veřejnosti
o činnosti obce v kabelové televizi města a na webových stránkách města. Přítomní mají právo sdělit námitku
proti takovému zpracování záznamu, ve smyslu čl. 21 odst. 1 obecného nařízení o ochraně osobních údajů (tzv.
GDPR).

Zahajuji tímto dnešní zasedání zastupitelstva města. Jednání bylo řádně vyhlášeno a svoláno v souladu se
článkem II. bodu 7 a 10 jednacího řádu zastupitelstva města dne 11. prosince 2019."

Pan Martin Špalek konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů, tudíž je zastupitelstvo usnášení
schopné.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele

2-1. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu

Pan Martin Špalek navrhl tříčlennou návrhovou komisi ve složení pp. Ing. Jaroslava Veselá Ph.D., Ing. Lenka
Metzlová, Ing. Roman Skopal.

Jako ověřovatele zápisu navrhl pp. Bc. Vladislava Hlaváčka a pana Martina Špalka.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje tříčlennou návrhovou komisi ve složení pp. Ing. Jaroslava
Veselá Ph.D., Ing. Lenka Metzlová, Ing. Roman Skopal a ověřovatele zápisu pp. Bc. Vladislava Hlaváčka a
Martina Špalka.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/1 bylo schváleno.

2-2. Určení zapisovatele

Zápisem z dnešního jednání Zastupitelstva města pan Martin Špalek pověřil paní Bohumíru Drulákovou.

Ověřovateli zápisu 12. veřejného zasedání zastupitelstva města konaného dne 27.11.2019 byli zvoleni Ing.
Jaroslava Veselá Ph.D. a Bc. Vladislav Hlaváček.

Ing. Jaroslava Veselá přednesla připomínku MUDr. Zuzany Juráňové k doplnění bodu 13-3.

p. Špalek - vysvětlil, že zápis z minulého ZM je vytvořen v souladu s jednacím řádem ZM i zákonem o obcích,
připomínku k zápisu mohou podat pouze zastupitelé města.

Ing. Murová - připojila se k p.Špalkovi a sdělila, že nikde není určeno, jakým způsobem má být zápis veden.
Doporučila vzít zápis z minulého zasedání na vědomí. 

Ing. Veselá navrhla připomínku doplnit formou přílohy k zápisu z minulého zasedání ZM, tak aby bylo zřejmé,
co p. Juráňová chtěla ve svém příspěvku zdůraznit, že projednávanou dotaci město nikdy nezískalo a diskuze o
30 milionovém stadionu byla a je tedy bezpředmětná.

P. Martin Špalek dal hlasovat o doplnění zápisu z 12. zasedání zastupitelstva formou přílohy, která bude
připojena k tomuto zápisu 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje doplnění zápisu z 12. zasedání zastupitelstva formou
přílohy, která bude připojena k tomuto zápisu 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 2 / Zdrželi se: 4
Usnesení č. 19/13Z/2 bylo schváleno.

P. Martin Špalek tedy konstatoval, že zastupitelstvo města bere zápis z 12. zasedání zastupitelstva města na
vědomí.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Schválení programu

Pan Martin Špalek ve smyslu článku V. bodu 4 jednacího řádu zastupitelstva předložil ke schválení tento
program jednání:

Zahájení1.
Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele2.
Schválení programu3.
Kontrola usnesení 12. zasedání zastupitelstva města4.
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Volba starosty, místostarosty města5.
Informace o ceně vodného a stočného 2020 (vodovod Linhartovy)6.
Finanční záležitosti 7.
Smlouvy8.
Pozemky, nemovitosti – záměry, prodeje, různé9.
Organizační záležitosti10.
Závěr 11.

Diskuze:
Ing. Veselá
Ph.D. :

navrhla přesunout bod č. 5) Volba starosty a místostarosty na závěr jako bod č. 10)

Ing. Murová : navrhla doplnit do bodu Volba starosty a místostarosty nový bod, který by byl řešen před
danou volbou, a to doplnění složení rady města, zdůvodnila.

Ing. Veselá
Ph.D.:

dále navrhla rozšíření programu o schválení termínu zastupitelstev města v novém roce a
o zprávu FV, která měla být projednávána na minulém zasedání a nebyla.

p. Špalek : sdělil, že termíny ZM i projednání zprávy FV může být součástí organizačních záležitostí.
Dal hlasovat o návrhu Ing. Jaroslavy Veselé Ph.D., přesunout bod č. 5) Volba starosty a
místostarosty na závěr jako bod č. 10)

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje přesun bodu č. 5) Volba starosty a místostarosty na
závěr jako bod č. 10)

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/3a bylo schváleno.

P. Martin Špalek dal hlasovat o návrhu Ing. Murové, aby v bodě č. 10) bylo doplněno složení rady města

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje bod č. 10) Volba starosty a místostarosty rozšířit o bod
doplnění a složení rady města

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 5 / Zdrželi se: 3
Návrh usnesení nebyl přijat.

P. Martin Špalek přednesl program jednání ve znění :

Zahájení1.
Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele2.
Schválení programu3.
Kontrola usnesení 12. zasedání zastupitelstva města4.
Informace o ceně vodného a stočného 20205.
Finanční záležitosti6.
Smlouvy 7.
Pozemky, nemovitosti - záměry, prodeje, různé8.
Organizační záležitosti9.
Volba starosty, místostarosty města10.
Závěr 11.

18.00 hodin - diskuse s občany

a dal o něm hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje program jednání 13. zasedání ZM

Zahájení1.
Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele2.
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Schválení programu3.
Kontrola usnesení 12. zasedání zastupitelstva města4.
Informace o ceně vodného a stočného 20205.
Finanční záležitosti6.
Smlouvy 7.
Pozemky, nemovitosti - záměry, prodeje, různé8.
Organizační záležitosti9.
Volba starosty, místostarosty města10.
Závěr 11.

18.00 hodin - diskuse s občany

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/3b bylo schváleno.

4. Kontrola plnění usnesení 12. zasedání zastupitelstva města

Pan Martin Špalek přednesl zprávu o plnění usnesení z 12. zasedání zastupitelstva města.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice bere na vědomí kontrolu plnění úkolů z 12. zasedání zastupitelstva
města.

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Informace o ceně vodného a stočného v roce 2020

5-1. Informace o ceně vodného a stočného v roce 2020

Informace jednatele Služeb obce Město Albrechtice s.r.o. pana Stanislava Berkovce o vývoji, kalkulaci a výši
cen vodného a stočného pro rok 2020.

Sdělil, že cena vodného od 1.1.2020 bude 43,96 Kč vč. 15 % DPH, od 1.5.2020 klesne sazba DPH na 10 % a
cena vodného se upraví na 42,05 Kč. Cena stočného od 1.1.2020 bude 51,07 Kč, od 1.5.2020 kvůli změně sazby
DPH klesne na cenu 48,85 Kč.

17.25 hodin - přišla p. Jarmila Janasová / počet zastupitelů 15 /

 

 

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5-2. Vodovod Linhartovy

Informace jednatele Služeb obce Město Albrechtice s.r.o. pana Stanislava Berkovce a diskuze k záměru
napojení vodovodu do Linhartov.

P. S. Berkovec uvedl, že město by mohlo na dotaci na výstavbu vodovodu dosáhnout, ze studie vzešla
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rozpočtová částka na výstavbu 22,-mil. korun. Seznámil občany i zastupitelé s kalkulací navýšení ceny vodného
v případě výstavby vodovodu "Opavice - Linhartovy" cca o 3,-Kč. Sdělil, že to je jen střízlivý odhad, bude
záležet na skutečně připojených lidech a konečné ceně díla. Taktéž bude záležet na tom, zda zastupitelstvo
bude nakloněno výstavbě vodovodu. 

V diskusi okolo vodovodu vystoupila např. Ing. Murová a hovořila o dotaci, linhartovské vodárně, o navýšení
ceny vodného pro všechny občany M.Albrechtic i místních částí.  Zastupitelé i
občané vyjadřovali své souhlasné stanoviska k výstavbě vodovodu jako důležitou součást života. P. Berkovec 
seznámil přítomné s projektem na obnovu vyhnívacích nádrží a sdělil, že se nejedná o opravu, ale regulérní
obnovu s rozpočtovanou cenou 11,-mil.korun. Seznámil všechny s nynějším stavem vyhnívacích nádob, z nichž
jedna je nefunkční a u druhé se jedná o životnost v řádu 2-3 let. Dále p. Berkovec s Ing. Murovou vysvětlili, jak
je to s vlastnictvím vodárny v Linhartovech. Bylo hovořeno i o myšlence protlačit výstavbu vodovodu pod hlavní
cestou, kterou by měla Správa silnic MSK ve výhledu 5-7 let  opravovat. P. Martin Špalek ukončil diskusi s tím,
že informace o vodovodu v Linhartovech bere zastupitelstvo na vědomí.

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Diskuse s občany:

Diskusi zahájil Mgr. Kropáč, hovořil k Ing. Murové a jejímu vyjádření v příspěvku ve Zpravodaji ohledně česko-
polské spolupráce s Komprachticemi, a lživých informacích, které starostka v článku popsala. K debatě o tomto
tématu a celkově k přeshraniční spolupráci se dále vyjadřovali např. p. Švec, Ing. Vykopal , p. Švecová, Ing.
Murová, p. Špalek, p. Jaššová, p. Volný. Hovořilo se např. o zániku spolupráce s Glubczycemi či italským
Preceniccem. Rozdiskutovávaly se přínosy pro město z těchto projektů vytvořených v česko-polské spolupráci.
Bylo sděleno, že město ze spolupráce s polskou Bialou má např. aparaturu, podium, hasiči čtyřkolku. P. Špalek
vysvětlil formu spolupráce s Komprachticemi, která v minulosti probíhala. Poté informoval všechny přítomné,
že v rozpočtu na rok 2020 není ani koruna na mezinárodní spolupráci. Sdělil, že akce s Komprachticemi budou
nyní probíhat přes "Spolek Přátelství".  

Poté  hovořila  Ing.  Rostislava  Rollerová,  ve  svém příspěvku apelovala  na  zastupitele,  aby  kultivovali  svá
vystoupení, snažili se udržet úroveň jednání. Přimlouvala se za to, aby se snažili myslet především na občany a
snažili se pro ně něco udělat. Navrhovala spojit se, nevyvolávat zbytečné rozpory a nehrát si v tak malém
městě na koalici a opozici.

Poté vystoupila p. Matějková, hovořila o kvalitě vody v Linhartovech i jejím nedostatku. Zastupitelstvo se
vrátilo k projednávání nutnosti výstavby vodovodu v Linhartovech, vyjadřoval se opětovně p. Berkovec, hovořil
p. Špalek i občané. P. Volek navrhl, aby se do rozpočtu města přidala položka na PD pro výstavbu vodovodu v
Linhartovech a Opavici. 

18.30 hodin p. Martin Špalek vyhlásil desetiminutovou přestávku.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Finanční

6-1. Rozpočet města na rok 2020

Na základě zákona č. 250/2000 Sb., v platném znění par. 11 územně samosprávný celek vypracovává svůj roční
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rozpočet.
Územní  samosprávný  celek  zveřejní  návrh  svého  rozpočtu  po  dobu  nejméně  15  dnů  přede  dnem jeho
projednávání na zasedání zastupitelstva územního samosprávného celku na své úřední desce a způsobem
umožňujícím dálkový přístup. Na úřední desce může být návrh rozpočtu zveřejněn v užším rozsahu, který
obsahuje alespoň údaje o příjmech a výdajích rozpočtu v třídění podle nejvyšších jednotek druhového třídění
rozpočtové skladby. Připomínky k návrhu rozpočtu mohou občané příslušného územního samosprávného celku
uplatnit buď písemně ve lhůtě stanovené při jeho zveřejnění, nebo ústně při jeho projednávání na zasedání
zastupitelstva.

Rozpočet města na rok 2020 byl sestaven dle požadavků a návrhů jednotlivých odborů města.  Rozpočet byl
dne 27.11.2019 projednáván na zastupitelstvu města a připomínky byly zapracovány do návrhu rozpočtu a dne
2.12. 2019 byl zveřejněn na úřední desce.

Příjmy v rozpočtu na rok 2020 činí 83 155 256,00 Kč, financování 31 829 472,00 Kč a výdaje na rok 2020 činí
114 984 728,00 Kč. Rozpočet je přijímán jako schodkový, příjmy jsou nižší než výdaje. Závaznými ukazateli
rozpočtu je odvětvové členění (paragrafy).

 

 

Diskuze:
Ing. Murová: podala návrhy do rozpočtu města 2020, hlasovat o vyjmutí opravy cesty Česká Ves -

Hošťálkovy v částce 600,-tis.Kč, vyjmutí pokračování II.etapy PD na chodník v Hynčicích,
snížit  částku MTO (zvonička,  labyrint,  posezení)  na částku 100.000,-Kč,  popř.  ponížit
částku na výstavbu chodníčku přes zahradu nemocnice.

Ing. Veselá
Ph.D.:

nesouhlasí se snížením částky MTO, jehož výstavba a dodávka prvků byla schválena ZM
jako koncepce. Trvá taktéž na výstavbě chodníčku v nemocnici, aby byl zajištěn plynulý
průchod.

: K diskusi ohledně koncepce MTO se vyjádřili Ing. Roller (hovořil o pohádkové stezce a
celkovém turistickém významu MTO pro město), připojil se taktéž p. Špalek.

p. Michálková: nesouhlasí s vyškrtnutím chodníků z hlediska bezpečnosti občanů Hynčic.
Ing. Murová: sdělila,  že  podporuje  MTO,  ale  byla  by  ráda,  kdyby  se  výstavba  jednotlivých  prvků

uskutečňovala  formou dotací  na  podporu turistického ruchu.  Vyjádřila  poděkování  p.
Švecovi za dokončené stavební povolení na výstavbu I.etapy chodníku v Hynčicích. Dále
navrhla do rozpočtu města roku 2020 zapojit 1.000.000 Kč na projektovou dokumentaci
pro výstavbu vodovodu Linhartovy - Opavice.

: Dále  proběhla  diskuse  ohledně  položky  revitalizace  parku  B.  Smetany,  která  byla  v
minulém zastupitelstvu pokrácena.  Hovořilo  se  o  dvou projektech,  samotné studii  na
revitalizaci parku včetně mokřadů a jiných prvků a studii na kulturní zázemí. Ing. Murová
sdělila,  že  alokace  finančních  prostředků by  v  rozpočtu  města  měla  být  v  plné  výši
rozpočtovaných nákladů, p. Volek oponoval, že postačuje alokace vlastního podílu. MUDr.
Juráňová se v této souvislosti dotázala Ing. Murové, kde byli minulý měsíc, když se tato
položka projednávala? Kde byli ve 14 hodin, kdy si pozvali k projednávání učitele ZŠ, aby
jim něco řekla o atletickém stadionu? Apelovala tak na její svědomí a zodpovědnost k
občanům.

Ing. Murová: sdělila,  že  její  pracovní  poměr  starostky  města  byl  ukončen  minutou  její  rezignace.
Vyjádřila  se  k  porušení  zákona  na  minulém  zasedání,  když  klesl  počet  zastupitelů
několikrát  pod 8 členů.  Zastupitelstvo se vůbec nemělo dále konat a měl  být  svolán
náhradní termín.

Ing. Vykopal : taktéž se vyjádřil ke svému odchodu. Své odvolání z rady města bere jako lživé, když
důvodem  mělo  být  dle  slov  pana  Volka  pobírání  platu.  Podle  něj  se  jednalo  jen  o
odstranění,  jelikož  v  radě  zavazel.  Zeptal  se  MUDr.  Juráňové,  proč  nechodila  na
zastupitelstva v minulém volebním období.

MUDr.
Juráňová:

jako důvody uvedla jejich nekolegialitu, město, které rozdělili na koalici a opozici, kde na
sebe zastupitelé podávali trestní oznámení. Vyjádřila nespokojenost s články uveřejněnými
ve  Zpravodaji  města,  které  byly  napsány  jak  starostkou  města,  tak  Ing.  Vykopalem.
Vyjádřila se k tomu, co novému vedení zanechalo "na stole" vedení minulé. Apelovala na
všechny, aby zanechali pomluv, farizejství a chovali se jako lidé.
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p. Švec: navrhl  položku  posezení  Poutní  Hora  ve  výši  500,-tis.Kč  přesunout  na  výstavbu
komunikace Česká Ves -Vráclavek a navýšit ji tak na 1.100.000.

p.Libo: navrhl navýšit zpět do parku B.Smetany investiční výdaj v částce 5,-mil.korun.
p. Galuszka: rozporoval cenu i způsob stavby cesty Hošťálkovy, projekt hodnotí jako špatný. Dle jeho

názoru je nutné navýšit cenu pro výstavbu cesty. Oponoval mu p.Volek tím, že polovina
cesty je hotová v tomto duchu a nic ji není, rozhodně si nemyslí, že se jedná o špatnou
technologii.

Ing. Metzlová: navrhla ponechat částku 600,-tis.na cestu Hošťálkovy,  když se kdykoliv může provést
úprava rozpočtu rozpočtovým opatřením. Navrhuje přistoupit ke schvalování jednotlivých
položek. P. Špalek dal tedy hlasovat o prvním návrhu Ing. Murové - vyjmout opravu cesty
v částce 600,-tis.Kč na Českou Ves z rozpočtu na rok 2020

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje vyjmutí opravy cesty v částce 600,-tis.Kč na Českou Ves
z rozpočtu na rok 2020

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 8 / Zdrželi se: 1
Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  schvaluje  vyjmutí  finančního  krytí  na  projektovou
dokumentaci  pokračování  chodniku  Hynčice  II.etapa

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 11 / Zdrželi se: 0
Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje snížení částky posezení MTO z 500,-tis.Kč na 100,-tis.Kč

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 8 / Zdrželi se: 1
Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje do rozpočtu města roku 2020 zapojit 1.000.000 Kč na
projektovou dokumentaci pro výstavbu vodovodu Linhartovy - Opavice.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/4a bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje posezení Poutní Hora ve výši 500,-tis.Kč přesunout na
výstavbu komunikace Česká Ves-Vráclavek a navýšit ji tak na 1.100.000.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 9 / Zdrželi se: 0
Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje navýšit zpět do parku B.Smetany investiční výdaj v
částce 5,-mil.korun.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 5 / Zdrželi se: 3
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Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje rozpočet Města Město Albrechtice na rok 2020
včetně rozpočtů fondů dle předloženého materiálu v členění na příjmy ve výši 83 155
256,00 Kč a financování 31 829 472,00 Kč a výdaje ve výši 114 984 728,00 Kč. Závazným
ukazatelem rozpočtu je odvětvové členění  (paragraf).

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 1 / Zdrželi se: 2
Usnesení č. 19/13Z/4b bylo schváleno.

6-2. Plán doplňkové činnosti na rok 2020

Plán doplňkové činnosti na rok 2020 byl sestaven dle požadavků a návrhů jednotlivých odborů města.  Plán DČ
byl projednán v zastupitelstvu města dne 27. listopadu 2019 a byly zapracovány navržené úpravy a dne 2.12.
2019 byl zveřejněn na úřední desce.

Náklady na rok 2020 jsou plánovány ve výši 14 342 194,00 Kč a výnosy ve výši
6 838 067,00 Kč, ztráta   je ve výši 7 504 127,00 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  schvaluje  plán  doplňkové  činnosti  města  Město
Albrechtice na rok 2020. Náklady na rok 2020 v plánu doplňkové činnosti jsou ve výši 14
342 194,00 Kč a výnosy ve výši 6 838 067,00 Kč, ztráta ve výši 7 504 127,00 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/5 bylo schváleno.

6-3. Neinvestiční transfery do sdružení a neinvestiční příspěvky jiným organizacím

Město Město Albrechtice poskytuje ze svého rozpočtu neinvestiční transfery  do sdružení, ve kterých je členem
a neinvestiční příspěvky  jiným organizacím.
Pro rok 2020 se jedná o :
                                              
                        
příspěvek sdružení I/ 57 18 000,00
příspěvek Okresní knihovně Bruntál 100 000,00
příspěvek Euroregion Praděd  20 000,00
Sdružení obcí Osoblažska 99 990,00
příspěvek Svazu obcí a měst 18 000,00
příspěvek Mikroregion Krnovsko 104 995,00
FK Štít Albrechtic      75 000,00
  
Celkem: 435 985,00

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje

neinvestiční transfery a příspěvky pro rok 2020 ve výši  435 985,00 Kč v členění:

              
příspěvek sdružení I/ 57 18 000,00
příspěvek Okresní knihovně Bruntál 100 000,00
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příspěvek Euroregion Praděd 20 000,00
Sdružení obcí Osoblažska 99 990,00
příspěvek Svazu obcí a měst 18 000,00
příspěvek Mikroregion Krnovsko 104 995,00
FK Štít Albrechtic 75 000,00
  
Celkem: 435 985,00

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/6 bylo schváleno.

6-4. Neinvestiční dotace v sociální oblasti

Město Město Albrechtice poskytuje ze svého rozpočtu neinvestiční dotace na sociální oblast.  Pro rok 2020 byla
v rozpočtu města na neinvestiční dotace v oblasti sociální vyčleněna částka ve výši 625 000,00 Kč.

Hlasování o schválení neinvestičních dotací v sociální oblasti v roce 2020 ve výši 625 000,00 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje neinvestiční dotace v sociální oblasti v roce
2020 ve výši 625 000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/7 bylo schváleno.

6-5. Neinvestiční transfery na podporu v oblasti sportovní, zájmové a kulturní v
roce 2020

Město Město Albrechtice poskytuje ze svého rozpočtu neinvestiční transfery na sportovní, zájmovou  a kulturní
činnost  organizací,  které  se  poskytují  na  základě  individuálních  žádostí.  Pro  rok  2020  byla  v  rozpočtu
vyčleněna částka ve výši  1 445 000,00 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje neinvestiční transfery na podporu v oblasti
sportovní, zájmové a kulturní v roce 2020  ve výši 1 445 000,00 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/8 bylo schváleno.

6-6. Závazné ukazatele pro příspěvkové organizace na rok 2020

Město Město Albrechtice má zřízené dvě příspěvkové organizace a to Základní školu Město Albrechtice a
Mateřskou školu Město Albrechtice. Výdaje na provoz těchto příspěvkových organizací jsou součásti rozpočtu
na rok 2020.
Příspěvek na provoz základní školy, školní družiny a jídelny pro rok 2020 je stanoven ve výši 5 030 000,00 Kč,
příspěvek na provoz mateřské školy je stanoven ve výši 1 879 000 Kč.
Tyto příspěvky se stanovují jako závazné ukazatele rozpočtu ve vztahu k příspěvkovým organizacím.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje závazné ukazatele pro příspěvkové organizace
na rok 2020 v celkové výši 6 909 000,00 Kč, kdy příspěvek na provoz pro Mateřskou
školu Město Albrechtice na rok 2020 je stanoven ve výši 1 879 000,00 Kč a příspěvek na
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provoz pro Základní školu Město Albrechtice na rok 2020 je stanoven ve výši 5 030
000,00 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/9 bylo schváleno.

6-7. Pověření pro vedoucí finančního odboru

Zastupitelstvo města schvaluje pověření pro vedoucí finančního odboru k provádění níže uvedených úkonů ke
schválenému rozpočtu roku 2020:
1. zpracování rozpisu schváleného rozpočtu v plném členění dle vyhlášky o rozpočtové skladbě č. 323/2002 Sb.,
ve znění pozdějších změn a doplňků a k provádění změn v členění dle platné legislativy,
2.  opravami  druhového  členění  (položek)  v  rámci  závazných  ukazatelů  odvětvového  členění  (paragrafů)
schváleného rozpočtu beze změny celkového objemu schválených finančních prostředků,
3. opravami účelového znaku, nástroje a zdroje u příjmů a výdajů, které jsou financovány z veřejných rozpočtů
a EU v souladu s číselníky MF, poskytovatelů dotací a dotačními programy.
4. k odvodu nevyčerpaných účelově vázaných dotací z veřejných rozpočtů pokud by mělo dojít k časovému
nesouladu mezi požadovaným odvodem a schválením v orgánu obce. Tento odvod bude následně (v nejbližším
termínu) schválen formou rozpočtového opatření roku 2020.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  schvaluje  pověření  pro vedoucí  finančního odboru k
provádění níže uvedených úkonů ke schválenému rozpočtu roku 2020:
1. zpracování rozpisu schváleného rozpočtu v plném členění dle vyhlášky o rozpočtové
skladbě č. 323/2002 Sb. ve znění pozdějších změn a doplňků a k provádění změn v
členění dle platné legislativy,
2.  opravami  druhového  členění  (položek)  v  rámci  závazných  ukazatelů  odvětvového
členění (paragrafů) schváleného rozpočtu beze změny celkového objemu schválených
finančních prostředků,
3. opravami účelového znaku, nástroje a zdroje u příjmů a výdajů, které jsou financovány
z veřejných rozpočtů a EU v souladu s číselníky MF, poskytovatelů dotací a dotačními
programy.
4. k odvodu nevyčerpaných účelově vázaných dotací z veřejných rozpočtů pokud by mělo
dojít k časovému nesouladu mezi požadovaným odvodem a schválením v orgánu obce.
Tento  odvod  bude  následně  (v  nejbližším  termínu)  schválen  formou  rozpočtového
opatření roku 2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/10 bylo schváleno.

6-8. Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2021-2022

Na základě zákona č. 250/2000 Sb., v platném znění § 3 územně samosprávný celek sestavuje střednědobý
výhled rozpočtu zpravidla na 2 až 5 let následujících po roce, na který se sestavuje roční rozpočet.
Střednědobý  výhled  rozpočtu  obsahuje  souhrnné  základní  údaje  o  příjmech  a  výdajích,  o  dlouhodobých
závazcích a pohledávkách.
Územní samosprávný celek zveřejní návrh střednědobého výhledu rozpočtu po dobu nejméně 15 dnů přede
dnem jeho projednávání  na zasedání  zastupitelstva územního samosprávného celku na své úřední  desce.
Připomínky k návrhu střednědobého výhledu rozpočtu mohou občané příslušného územního samosprávného
celku uplatnit  buď písemně ve lhůtě stanovené při  jeho zveřejnění,  nebo ústně při  jeho projednávání na
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zasedání zastupitelstva.

Střednědobý výhled rozpočtu byl sestaven na roky 2021-2022. Dne 2.12.2019 byl zveřejněn na úřední desce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na roky 2021-
2022 dle návrhu.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/11 bylo schváleno.

6-9. Rozpočtové opatření č. 14/2019

Na základě změn v příjmech a výdajích města dochází k úpravě rozpočtu a to rozpočtovou změnou č. 14/2019.
Úprava se týká schváleného rozpočtu a to v oblasti příjmů a výdajů.
V příjmech se navyšují daňové příjmy a to v položce daň z přidané hodnoty a daň z příjmů fyzických osob, dále
dotace pro hasiče. Ostatní položky jsou uvedeny v příloze.
Ve výdajích se přesouvají  mzdové prostředky mezi  jednotlivými paragrafy,  u  zámku v Linhartovech byla
přesunuta celá investice do příštího roku, ale je potřeba ještě uhradit výdaje ve výši  89 000 Kč, které se
zařazují do výdajů. U ostatních položek se výdaje snižují na předpokládané čerpání.

Příjmy se zvyšují z částky 84 214 949 Kč na částku 84 832 300 Kč to je o 617 351 Kč.
Výdaje se snižují z částky 92 832 515 Kč na částku 82 231 177   to je o 10 601 338 Kč.
Financování se snižuje z částky 8 617 566 Kč na částku 2 601 123 Kč to je o 11 218 689 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje změnu rozpočtu Města Město Albrechtice roku
2019 -  rozpočtové opatření  č.  14/2019 dle  §  16 odst.  3  zákona č.  250/2000 Sb.,  o
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, se zvýšením rozpočtu v
oblasti příjmů o
617 351 Kč a v oblasti výdajů snížení o 10 601 338 Kč a financování se snižuje o
11 218 689 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/12 bylo schváleno.

6-10. Změna plánu doplňkové činnosti Města Město Albrechtice č. 4/2019

Na základě změn v nákladech a výnosech v doplňkové  činnosti  města dochází ke změně plánu doplňkové 
činnosti č. 4/2019. Úprava se týká již schváleného plánu,  a to v nákladech i ve výnosech.
V nákladech se zvyšují položky dle přiloženého rozpisu, nově se zařazují opravné položky k pohledávce, ostatní
položky dle rozpisu se snižují dle zaúčtování.
U výnosů se navyšují položky u poplatku za internet, úroky z prodlení  a další položky dle rozpisu se snižují.
Náklady  se snižují   z částky 14 837 723  Kč na částku  14 613 597  Kč  to je 224 126 Kč.
Výnosy  se zvyšuji z částky  8 609 441  Kč  na částku 8 642 741  Kč to je 33 300 Kč.
Ztráta je celkem  5 970 856 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje

změnu plánu doplňkové činnosti Města Město Albrechtice   č. 4/2019

Plán doplňkové činnosti:      náklady                     14 837 723,00
                                              snížení  o                       224 126,00         
Celkem náklady:                                                     14 613 597,00
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Plán doplňkové činnosti:    výnosy                           8 609 441,00
                                            zvýšení o                            33 300,00
Celkem výnosy:                                                        8 642 741,00
Ztráta                                                                         5 970 856,00 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/13 bylo schváleno.

6-11. Přenesení pravomoci na vedoucí finančního odboru

K provedení změn, které nastanou v průběhu měsíce prosince, které nebyly zapracovány do rozpočtového
opatření (např. zvýšené daňové příjmy, dotace, vrácení dotací po vyúčtování, označení účelovými znaky u
příjmů a výdajů z dotací)  č. 14/2019 a k upřesnění položek rozpočtu, jak v příjmech, tak i ve výdajích, aby se
rozpočet co nejvíce vyrovnal skutečnosti, bude přijato rozpočtové opatření č. 15/2019.  Aby tyto úpravy byly co
nejpřesnější  a odpovídaly skutečnosti  je potřeba schválit  ještě jedno rozpočtové opatření koncem měsíce.
Poněvadž toto zasedání zastupitelstva města je v tomto roce již poslední, navrhujeme přenést pravomoc ke
schválení  rozpočtové  opatření  na  vedouci  finančního  odboru  města,  která  by  toto  rozpočtové  opatření
projednala a schválila do 31.12.2019. Zastupitelstvo města bude informováno o tomto rozpočtovém opatření na
svém prvním jednání v roce 2020.
 
Obdobně je také potřeba upravit plán hospodářské činnosti dle skutečnosti a to změnou plánu č. 5/2019.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje přenesení pravomoci na vedoucí finančního
odboru města ke schválení rozpočtového opatření č. 15/2019 a změny plánu hospodářské
činnosti č. 5/2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/14 bylo schváleno.

6-12. Schválení čerpání z fondu zaměstnanců

Projednání a schválení čerpání z fondu zaměstnanců podle § 84 odst. 2 písm. o) pověřenému zastupiteli k
vedením města do volby nového starosty popřípadě místostarosty podle § 80 odst. 1 písm. a), b), d), e), f), h), i)
zákona o obcích.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje čerpání z fondu zaměstnanců podle § 84 odst. 2
písm. o)  pověřenému zastupiteli  vedením města do volby nového starosty popřípadě
místostarosty podle § 80 odst. 1 písm. a), b), d), e), f), h), i) zákona o obcích.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/15 bylo schváleno.

6-13. Stanovení platu ředitelům příspěvkových organizací

Stanovení platu řediteli PO – MŠ Město Albrechtice od 1. 1.2020
***
dle nařízení vlády č. 341/2017 Sb., nařízení vlády č.300/2019 Sb., příloha č. 4 k nařízení vlády č. 341/2017 Sb.
§ 5 odst. 4
Platová třída    11
Platový stupeň 07***
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***
***
***
Návrh usnesení:

Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje

platový výměr, dle nařízení vlády č. 341/2017 Sb., nařízení vlády č.300/2019 Sb., příloha č. 4 k nařízení vlády č.
341/2017 Sb. ředitelce Mateřské školy, příspěvková organizace, Celní 11, 793 95 Město Albrechtice, *** s
platností od 1. 1. 2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/16a bylo schváleno.

Stanovení platu řediteli PO – ZŠ Město Albrechtice od 1. 1.2020
***
dle nařízení vlády č. 341/2017 Sb., nařízení vlády č.300/2019 Sb., příloha č. 4 k nařízení
vlády č. 341/2017 Sb. § 5 odst. 4
Platová třída    13
Platový stupeň 06***
***
***
***
Návrh usnesení:

Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje

platový výměr, dle nařízení vlády č. 341/2017 Sb.,   nařízení vlády č.300/2019 Sb., příloha č. 4 k nařízení vlády
č. 341/2017 Sb. ředitelce Základní školy Město Albrechtice, příspěvková organizace, Opavická 1, 793 95 Město
Albrechtice, *** s platností od 1. 1. 2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/16b bylo schváleno.

6-14. Tvorba a čerpání FZ na rok 2020

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje tvorbu a čerpání Fondu zaměstnanců na rok
2020 pro Město Město Albrechtice, kde příjmy jsou plánovány ve výši 1 261 230  Kč a
výdaje jsou plánovány ve výši 1 061 230  Kč, viz. Příloha – Tvorba a čerpání fondu
zaměstnanců na rok 2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/17a bylo schváleno.

Schválení nepeněžité odměny z FZ:
- životní jubileum:
***
- pracovní výročí:
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***
***
***
- první odchod do starobního důchodu:
***

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje nepeněžité odměny z Fondu zaměstnanců pro
rok 2020 k příležitosti životního jubilea, pracovního výročí a první odchod do starobního
důchodu zaměstnanců, dle návrhu.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/17b bylo schváleno.

6-15. Výše stravného pro rok 2020

Předkládám ke schválení výše stravného poskytovaného zaměstnanci zaměstnavatelem, dle zákona č. 262/2006
Sb., zákoník práce, ve znění pozdějších předpisů (dále ZP).

Dosud nebyla vydána vyhláška MPSV, kterou se pro účely poskytování cestovních náhrad mění sazba základní
náhrady za používání silničních motorových vozidel a stravného a stanovení průměrné ceny pohonných hmot
pro účely poskytování cestovních náhrad
s účinnosti od 1. ledna 2020.    

Navrhuje se stravné za každý kalendářní den pracovní cesty, kterou poskytne zaměstnavatel zaměstnanci
podle § 176 odst. 1 ZP, ve výši hodnot pro rok 2019:

                                                                                                    rok 2019     návrh na rok 2020
               
1)   82 Kč až   97 Kč, trvá-li pracovní cesta 5 až 12 hodin              90 Kč             xx Kč

2) 124 Kč až 150 Kč, trvá-li pracovní cesta déle než 12 hodin,
     nejdéle však 18 hodin                                                               135 Kč              xx Kč

3) 195 Kč až 233 Kč, trvá-li pracovní cesta déle než 18 hodin     215 Kč              xx Kč

Ceny pohonných hmot na rok 2020 jsou dány přímo prováděcí  vyhláškou a nemusí  se  schvalovat.  Výše
průměrné ceny za 1 litr pohonné hmoty podle § 158 odst. 3 věty třetí ZP bude stanovena podle vyhlášky MPSV,
která bude vydána do konce roku 2019 pro rok 2020.

p. Libo -  navrhl schválit  výši  stravného poskytovaného zaměstnanci zaměstnavatelem v maximální možné
hodnotě.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  schvaluje  výši  stravného poskytovaného zaměstnanci
zaměstnavatelem pro cestovní náhrady poskytované zaměstnanci zaměstnavatelem na
rok 2020 s platností od 1.1.2020 ve výši 97 Kč, trvá-li pracovní cesta 5 až 12 hodin,
150 Kč, trvá-li pracovní cesta déle než 12 hodin až 18 hodin,  233 Kč trvá-li pracovní
cesta déle než 18 hodin.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 3
Usnesení č. 19/13Z/18 bylo schváleno.
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6-16. Návrh na vyřazení neuskutečněných investic

Návrh na vyřazení zmařených investic. Na účtu 042 jsou dlouhodobě kumulovány studie, projektové záměry,
stavební projekty, které nejsou kryty ani rozpočtem, ani nejsou zahrnuty v rozpočtovém výhledu.
Z hlediska jejich stáří se jedná o dokumentaci, která nemá v současné době využití (zastaralá, od investičních
záměrů se již upustilo. Jedná se o tyto položky:
ORJ

ORJ  
 Cena v Kč

41 Projekty minulých let – Poutní hory - 1997 63000
87 Rozšíření hřbitova – 2007 58710
118 Zpracování studie cyklostezky Hynčice – 2009 15000
167 Inženýrské sítě k výst. domů – Hůrka – 2012 67200
185 Cyklostezka Město Albrechtice – Třemešná – Máslový pahorek – 2013 241539,2
197 Chodník U rybníčka v Hynčicích 8430
201 Rekonstrukce hřiště + soc. zařízení FK – 2014 202070
228 Optická síť ulice Krnovská - 2016 5471
229 Přestavba parku B.S. – betonové pódium – 2017 258250
232 MTO – projekt polní cesty s alejí - 2016 72000
  991 670,2

Diskuze:
Ing. Veselá Ph.D.: zeptala se, co je MTO - projekt polní cesty s alejí 2016?
p. Špalek: jednalo se o dvě aleje - kaple - Máslový pahorek a nad koupalištěm.
Ing. Murová: vysvětlila, že akce se neruší, nadále budou k dispozici na městě, jedná se pouze o účetní

operaci, vyřazení investic z účtu 042.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje vyřazení zmařených investic – 042

ORJ  
 Cena v Kč

41 Projekty minulých let – Poutní hory - 1997 63000
87 Rozšíření hřbitova – 2007 58710
118 Zpracování studie cyklostezky Hynčice – 2009 15000
167 Inženýrské sítě k výst. domů – Hůrka – 2012 67200
185 Cyklostezka Město Albrechtice – Třemešná – Máslový pahorek – 2013 241539,2
197 Chodník U rybníčka v Hynčicích 8430
201 Rekonstrukce hřiště + soc. zařízení FK – 2014 202070
228 Optická síť ulice Krnovská - 2016 5471
229 Přestavba parku B.S. – betonové pódium – 2017 258250
232 MTO – projekt polní cesty s alejí - 2016 72000
  991 670,2

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/19 bylo schváleno.

6-17. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva
měst

Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva města

Vláda na svém jednání dne 9. prosince schválila novelu nařízení vlády č. 318/2017 Sb.,
o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků. Odměny se zvyšují o 10 % s účinností od 1.
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ledna 2020.
Číslo nařízení bude známo až po publikaci ve Sb.

P. Martin Špalek navrhl schválit odměny ve stejné výši jako loni.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje odměny za měsíc v následujících částkách od 1. 1. 2020:

- člen rady: 3.500 Kč,

- předseda výboru /komise/: 2.500 Kč, předseda komise, který není členem zastupitelstva 1.500 Kč,

- člen výboru /komise/: 1.000 Kč,

- člen zastupitelstva bez funkcí 1.500 Kč

Odměna bude poskytována ode dne 1. 1. 2020. V případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát člena
zastupitelstva obce bude odměna poskytována následující den po složení slibu. V případě budoucích změn v
obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována následující den po zvolení do příslušné funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/20 bylo schváleno.

6-18. Rozpočty mikroregionů

Město Město Albrechtice je členem Mikroregionu Osoblažsko a Mikroregionu Krnovsko. Členské obce berou
rozpočet  mikroregionu,  jehož  jsou  členem na  vědomí.  Rozpočty  mikroregionů  jsou  zveřejněny  na  jejich
webových stránkách

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  bere  na  vědomí  schválený  rozpočet  Mikroregionu
Osoblažsko na rok 2020 a rozpočet Mikroregionu Krnovsko na rok 2020

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  bere  na  vědomí  schválený  střednědobý  výhled
rozpočtu  Mikroregionu  Krnovsko  na  rok  2021-2023

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6-19. Projednání žádosti karatistů o dar na reprezentaci na mistrovství světa

Dobrý den,

prosím o zařazení bodu jednání zastupitelstva do programu:
Opětovné projednání žádosti karatistů o dar na reprezentaci na mistrovství světa

Děkuji a jsem s pozdravem Ing. Jana Murová

Jedná se o projednání a schválení finančního daru ve výši 13.262,- Kč na ubytování pro karatisty na Mistrovství
světa v karate dětí v Brně, které proběhlo 9.11. a 10.11. 2019. Účastnit se mělo 11 dětí a 4 dospělí vč, trenéra.
O finanční dar žádá *** Linhartovy 15, organizátorka výpravy.

Diskuze:
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: Pan Špalek sdělil, že karatisté patří pod spolek TJ Město Albrechtice, a to dostalo na tento rok finanční
dar na provozování spolku cca o 150 tisíc více než v minulých letech. Navíc se TJ ponížil počet oddílu,
proto si  myslí,  že by mělo karatistům žádost proplatit  TJ.  Proběhla diskuse ke spolkové činnosti  a
příspěvkům ve formě daru.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města  Město Albrechtice  schvaluje  finanční  dar  ve  výši  13.262,-  Kč na ubytování  pro
karatisty na Mistrovství světa v karate dětí v Brně paní *** Linhartovy 15, organizátorce výpravy.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 3
Usnesení č. 19/13Z/21 bylo schváleno.

20.30 hodin p. Martin Špalek vyhlásil desetiminutovou přestávku.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

7. Smlouvy

7-1. Smlouva o dílo na stavební práce „Realizace dveří únikových východů v objektu
tělocvičny Základní školy Města Albrechtic“

20.40 hodin - chybí p. Luděk Volek, p. Anna Trebuláková (počet zastupitelů 13)

Projednání  a  schválení  smlouvy o  dílo  na  stavební  práce „Realizace  dveří  únikových východů v  objektu
tělocvičny Základní školy Města Albrechtic“ s firmou Taylor stavební s.r.o., IČ 27771105.

Dne 4. 12. 2019 byly e-mailem v poptávkovém řízení osloveny 4 stavební firmy na zhotovení stavebních prací
„Realizace dveří únikových východů v objektu tělocvičny Základní školy Města Albrechtic“. Do výběru se
přihlásila pouze jedna firma s touto nabídkou:
1. Taylor stavební s.r.o., IČ 27771105, Opavice 29, 793 95 Město Albrechtice, nabídková cena 349 468,58 Kč
bez DPH (422 856,98 Kč včetně DPH).
Odbor vnitřních věcí doporučil zadavateli smlouvu o dílo s firmou uzavřít.

20.42 hodin - odešel Ing. Roman Skopal / počet zastupitelů 12 /

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje

výsledek poptávkového řízení na stavební práce „Realizace dveří únikových východů v objektu tělocvičny
Základní školy Města Albrechtic“.

Zastupitelstvo města 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/22a bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje

zhotovení stavební práce „Realizace dveří únikových východů v objektu tělocvičny Základní školy Města
Albrechtic“ od zhotovitele Taylor stavební s.r.o., IČ 27771105, se sídlem Opavice 29, 793 95 Město Albrechtice
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za cenu 349 468,58 bez DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/22b bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje

uzavření smlouvy o dílo mezi Městem Město Albrechtice, IČ 00296228, se sídlem nám. ČSA
27/10, 793 95 Město Albrechtice jako objednavatelem a firmou Taylor stavební s.r.o., IČ
27771105., se sídlem Opavice 29, 793 95 Město Albrechtice jako zhotovitelem na stavební
práce „Realizace dveří únikových východů v objektu tělocvičny Základní školy Města
Albrechtic“ za cenu 349 468,58 Kč bez DPH dle přílohy Krycí list rozpočtu a stavebního
rozpočtu.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/22c bylo schváleno.

7-2. Smlouva o výpůjčce, hřbitov Hynčice

20.46 hodin - přišel Ing. Roman Skopal / počet zastupitelů 13 /

Schválení smlouvy o výpůjčce
- výpůjčka pozemku a částí pozemků od  Římskokatolické farnosti Hynčice, IČ 695 94 406, se sídlem nám. ČSA
3/3, 793 95 Město Albrechtice – hřbitovní zeď a vstup hřbitova Hynčice u Krnova.
- účel – celková rekonstrukce vstupu na hřbitov včetně hřbitovní zdi, její následné péče a údržby vstupu na
hřbitov.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  schvaluje  Smlouvu  o  výpůjčce  s  Římskokatolickou
farností Hynčice, IČ 695 94 406, se sídlem nám. ČSA 3/3, 793 95 Město Albrechtice, na
výpůjčku pozemku p.č. st. 167, části pozemku p.č. 2201, části pozemku p.č. 534, části
pozemku p.č. 535/1, k.ú. Hynčice u Krnova.
 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/23 bylo schváleno.

7-3. Smlouva na kuturní vystoupení

Projednání a schválení smlouvy o účinkování skupiny ARGEMA v kulturním pořadu, dne 06.06.2020.

Na 12. zasedání zastupitelstva města bylo projednání smlouvy odloženo na následující zasedání.

Ing. Murová sdělila, že se jedná o termín Dětského dne.

20.48 hodin - přišel p. Luděk Volek / počet zastupitelů 14 /

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje
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smlouvu o účinkování skupiny ARGEMA v kulturním pořadu, dne 06.06.2020, uzavřenou mezi Městem Město
Albrechtice a Miroslav Rozner, IČ 63276038, za cenu 62.000,- Kč bez DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 / Zdrželi se: 2
Usnesení č. 19/13Z/24 bylo schváleno.

7-4. Zajištění zimní údržby v Hynčicích

Návrh na zajištění zimní údržby dodávkou služby v místní části Hynčice.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje zajištění zimní údržby v místní části Hynčice a
dalších, dodávkou služby od podnikající fyzické osoby *** a uzaření smlouvy na provádění
zimní údržby s tímto podnikatelem, za ceny dle přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/25 bylo schváleno.

7-5. Zajištění zimní údržby, chodníky

Návrh na zajištění zimní údržby dodávkou služby. 

Předmět smlouvy je vymezen následovně,

Komunikace, na vyžádání.

Chodníky ve městě

Autobusové zastávky

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje

zajištění zimní údržby dodávkou služby od právnické osoby Služby obce Město Albrechtice s.r.o.,
IČO 25844067, se sídlem Nemocniční 13, 793 95 Město Albrechtice, a uzaření smlouvy na provádění
zimní údržby s tímto podnikatelem, za ceny dle přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/26 bylo schváleno.

7-6. Smlouva o výpůjčce pozemku pro Český kynologický svaz, Město Albrechtice

Projednání a schválení smlouvy o výpůjčce pozemku pro Český kynologický svaz, Město Albrechtice.

Dne 03.09.2019 byl radou města schválen záměr výpůjčky pozemku p. č. 1395 zastavěná plocha a
nádvoří o výměře 44 m2 se stavbou bez čísla popisného a čísla evidenčního.

Na 12. zasedání zastupitelstva města odloženo na další zasedání.

Diskuze:
: Proběhla krátká diskuse, kde vystoupila p. Adámková, referent životního prostředí, že se jedná v podstatě o "boudu", která je na

pozemku postavena,  narovnání  stavu.  Vyjádřily  se  Ing.  Murová  i  Ing.  Metzlová,  p.  Michálková.  20.52  hodin  přišla  p.  Anna
Trebuláková /počet zastupitelů 15 /.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  schvaluje  uzavření  smlouvy  o  výpůjčce  pozemku p.  č.  1395
zastavěná plocha a nádvoří o výměře 44 m2 se stavbou bez čísla popisného a čísla evidenčního s Českým
kynologickým svazem, Hynčice 123, Město Albrechtice, a to od 01.01.2020 na dobu neurčitou a bezplatně.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželi se: 3
Usnesení č. 19/13Z/27 bylo schváleno.

7-7. Smlouva na koupi lisu na plasty

Stávající lis na plasty na Sběrném dvoře vyžaduje provedení servisu. Pro zajištění provozu do doby servisu lisu
je navrženo pořízení lisu (použitého) HSM 500-VL za smluvní cenu 100.000,- Kč bez DPH. Tento lis by byl v
případě špiček provozován současně se stávajícím, jinak by sloužil jako záložní pro případ výpadku primárního
lisu.

Diskuze:
Ing. Skopal: uvedl,  že  má  trochu  problém s  tím,  že  pořizujeme  starší  lis.  Podal  protinávrh,  zajistit

pronájem tohoto použitého lisu po dobu servisu našeho primárního lisu, a mezitím řešit raději
koupi nového.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje zajistit pronájem tohoto použitého lisu po dobu servisu
našeho primárního lisu, a mezitím řešit koupi nového.

Výsledek hlasování:
Pro: 1 / Proti: 12 / Zdrželi se: 2
Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje  koupi  použitého lisu od prodávajícího ***,  za cenu
smluvní 100.000,- Kč bez DPH a uzavření kupní smlouvy s kupujícím.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 2 / Zdrželi se: 1
Usnesení č. 19/13Z/28 bylo schváleno.

8. Pozemky

8-1. Záměr prodeje pozemku p.č. 239, p.č. 240 zahrada, p.č. 241 část, TTP, k.ú.
Město Albrechtice

Záměr prodeje pozemku p.č. 239 zahrada, výměra 260 m2, p.č. 240 zahrada, výměra 111 m2, p.č. 241 část,
TTP, výměra cca 867 m2, k.ú. Město Albrechtice
- žadatel ***
- důvod- pozemky má v dlouhodobém pronájmu jako zahradu, chce do nich dále investovat.
- v ÚP není určeno k výstavbě
- cena cca  ((260+111)x 60,- Kč + cca 867 x 40,m- Kč + 4000,- ( GP) + 500,- ( smlouva) = cca 61.800,- Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje záměr prodeje pozemků p.č. 239 zahrada, výměra 260
m2, p.č. 240 zahrada, výměra 111 m2, p.č. 241 část, TTP, výměra cca 867 m2, k.ú. Město Albrechtice

 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/29 bylo schváleno.
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8-2. Prodej pozemku p.č. 489/126, k.ú. Valštejn

Prodej pozemku p.č. 489/126, ostatní plocha, výměra 133 m2, k.ú. Valštejn
- žadatel ***
- důvod- v rámci pozemkových úprav bylo zjištěno, že část pozemku přiléhá k jejich zahradě- jedná se o pás
pozemku od jejich zahrady k potoku a mostku,
- pozemek oddělen GP z pozemku p.č. 489/55, k.ú. Valštejn
 - v ÚP není pozemek určen k výstavbě
- GP dodala žadatelka
- cena pozemku  133 m2 x 30,-Kč/m2 + 500,- ( vynaložené náklady- sepsání KS) =  4.490,- Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje prodej pozemku p.č. 489/126, ostatní plocha, výměra
133 m2, k.ú. Valštejn paní *** za celkovou cenu 4.490,- Kč, včetně vynaložených nákladů.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/30 bylo schváleno.

8-3. Žádost o pronájem pozemků pod budoucí stezkou pro cyklisty.

Podání žádosti o pronájem pozemků pod budoucí stezkou pro cyklisty v majetku Státního pozemkového úřadu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Město  Albrechtice  schvaluje  podání  žádosti  u  Státního  pozemkového  úřadu  na
pronájem pozemků pod budoucí cyklistickou stezkou.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželi se: 1
Usnesení č. 19/13Z/31 bylo schváleno.

8-4. Opatření č. 1/2019 na prodej pozemků

Ceny pozemků určených k prodeji
- Na základě doporučení kontroly Krajského úřadu Moravskoslezského kraje a § 39, odst. 2 zákona 128/2000
Sb. O  obcích, kdy: „Při úplatném převodu majetku se cena sjednává zpravidla ve výši, která je v daném místě v
čase a místě obvyklá, nejde-li o cenu regulovanou státem. Odchylka od ceny obvyklé musí být zdůvodněna, jde-
li o cenu nižší než obvyklou. Není-li odchylka od ceny obvyklé zdůvodněna, je právní jednání neplatné“,
je vhodná změna při prodeji pozemků. Za cenu v místě a čase obvyklou.  Tuto cenu však může určit jen
kvalifikovaný odhadce. Při  průzkumu realitních kanceláří se ceny pozemků rapidně liší. Každý pozemek má
jinou specifika na určení ceny.
Jednotnou cenu v místě obvyklou nelze jednoznačně určit.
Vzhledem k tomu, že město již má k prodeji malý počet pozemků, doporučuji, na každý pozemek vypracovat
kvalifikovaný  odhad,  který  určí  minimální  cenu  a  Zastupitelstvo  města   Město  Albrechtice  na  zasedání
rozhodne o výši ceny k prodeji ( dle odhadu, nebo vyšší). Cena odhadu, tak jako geometrický plán, bude
započtena do kupní ceny. Předběžně byla domluvena cena  kvalifikovaného odhadu s realitní makléřkou  cca
500,- Kč za pozemek
Byl vypracován návrh Opatření obce na  prodej pozemků ve vlastnictví města ( v příloze) , které by platilo od
1.1.2020. Pozemky schválené v záměrech prodeje do 31.12.2019 by byly prodány za stávající ceny, které by
byly považovány za minimální.

Diskuze:
Ing. Švecová: zeptala se, kdo rozhodl, že odhad bude provádět realitní makléř za cenu 500 Kč?
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p. Adámková: vycházeli  jsme z auditu Krajského úřadu, který nám sdělil,  že se může jednat i  odhad
realitního makléře a oni tento odhad nebudou zpochybňovat. Cena musí zohledňovat cenu v
místě a čase obvyklou.

: Proběhla diskuse o tom, co je kvalifikovaný odhad a kolik stojí, kdo ho může dělat. Ing.
Murová vysvětlila, proč bylo zpracováno Opatření č. 1/2019 na prodej pozemků. P.Libo
navrhl nějakým způsobem zohlednit výměru pozemku při výběru odhadce (malé pozemky x
stavební pozemky), cena u malých pozemků by se zbytečně navyšovala. P. Špalek navrhl
bod odložit do dalšího zasedání ZM.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje odložení bodu schválení Opatření č. 1/2019 na prodej
pozemků ve vlastnictví města Město Albrechtice.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/32 bylo schváleno.

9. Organizační záležitosti

9-1. Rezignace člena stavební komise

Z důvodu pracovní vytíženosti Vás žádám o uvolnění z pozice člena stavební komise.
Děkuji za kladné vyřízení
***

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice bere na vědomí žádost p. *** o uvolnění z pozice člena
stavební komise.

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

9-2. Studie optimalizace odpadového hospodářství

Pan Martin Špalek představil dokument "Studie optimalizace odpadového hospodářství" zpracovanou bývalým
vedením města Ing. Janou Murovou a Liborem Švecem, který byl vytvořen za pomocí dotace v celkové částce
69.797 Kč, náš podíl činil 23.303 Kč, studie celkem za cenu 93.170 Kč. Sdělil zastupitelům i občanům, že se
jedná o složité "čtení" a nestačil se s celým dokumentem seznámit. Přednesl alespoň úvod a závěr studie.

Ing. Murová sdělila, že by bylo lepší materiál nasnaskenovat a přeposlat zastupitelům, aby se s ním každý mohl
seznámit. Na příštím zasedání by projednávali navržená opatření. Navrhla studii zveřejnit i na stránky města.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice odkládá projednání Studie optimalizace odpadového hospodářství
do dalšího zasedání zastupitelstva města.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/33 bylo schváleno.

9-3. Projednání smlouvy o dohledu nad účetní jednotkou s fi OSWALD

Bod navrhoval projednat Ing. Roman Skopal, který přednesl důvody pro které si myslí, že by měla být smlouva
s fi Oswald a.s. ukončena. Jedná se o to, že smlouva nebyla soutěžena, jak nám to ukládá naše směrnice.
Rozporoval v podstatě všechna ustanovení smlouvy - cenu, způsob placení, výši odměny. Sdělil, že smlouva
téměř nevypověditelná, aj. Navrhl okamžité zrušení smlouvy o dohledu nad účetní jednotkou s fi Oswlald. 



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 23 / 27

Ing. Murová - vysvětlila, že předmětem smlouvy není žádná kontrola, ale dohled nad účetní jednotkou v oblasti
účetnictví, daní a jiných právních předpisů. Osvětlila kvalitu této firmy a vyzdvihla zrevidování účetnictví města
a jeho důsledky. Na závěr uvedla, že spolupráce s fi Oswald přinese do obecního rozpočtu nemalý finanční
přínos.

p. Špalek - sdělil, že byl přítomen návštěvy paní auditorky a daňové poradkyně Ing. Pěvy Čoukové na městském
úřadě a taktéž zdůraznil pozitivní přínos pro město. Jejich práci hodnotil jako naprůměrnou. 

Poté se opětovně vyjádřila Ing. Murová a sdělila, jakým způsobem došlo ke spolupráci s městem a vyzdvihla
kvalitu firmy. Ing. Skopal reagoval tím, že tuto smlouvu zajisté neviděl ani právní zástupce města. Ing. Švecová
sdělila,  že postup výběru fi  Oswald je totožná s postupem výběru kastelána, jehož součet příjmů za rok
představuje částku převyšující 300,-tis.korun, a to zastupitelstvo schválilo bez připomínek. Na to reagovala
MUDr. Juráňová, že výběr kastelána dle směrnice na zadávání veřejných zakázek spadá do kategorie I. - 300,-
tis. Kč, služba, neprochází výběrovým řízením. Smlouva s fi Oswald stojí ročně 240,-tis.Kč bez DPH, jedná se o
smlouvu na dobu neurčitou, tak se předpokládá, že např. za 10 let se bude jednat o částku 2,5 mil.korun a to
už je částka, která spadá do III.kategorie směrnice a je nutné udělat výběrové řízení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice ukládá právnímu zástupci města Město Albrechtice vypracovat
způsob vypovězení smlouvy s fi Oswald a.s., zastoupenou předsedou představenstva Ing. Pěvou Čoukovou,
se sídlem V Drahách 39, Bohuňovice, IČ: 25869868, CZ25869868.

Výsledek hlasování:
Pro: 3 / Proti: 9 / Zdrželi se: 3
Návrh usnesení nebyl přijat.

9-4. Informace k informačnímu systému GINIS

Bod navrhla k projednávání Ing. Jaroslava Veselá Ph.D., která mezi důvody, aby se používal informační systém
GINIS,  tvorba  rad,  zastupitelstev.  Město  v  současné  době  platí  dva  systémy,  a  to  GINIS  a  UZOB.  Je
přesvědčena, že do UZOBu je možné vstupovat a měnit formulace bez vědomí zastupitelů.  

Proběhla diskuse. P. Špalek sdělil své zkušenosti s programem GINISu, rady a zastupitelstva, kdy se systémem
nebylo město příliš spokojené. Jednalo se o dost složitý systém. Ing. Murová se dotázala vedoucí IT, p. Růžičky,
kolik nás stojí návštěva GINISu a p. Ing. Michalici, kolik stojí roční udržovací poplatek za UZOB. UZOB příjde
město ročně na 3 - 5,-tis.Kč, hodinová sazba návštěvy z GINISu příjde na 1.500 - 2.500 Kč. Z ekonomického
hlediska je pro město UZOB mnohem méně nákladný. 

Proběhla diskuse   

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice ukládá pověřenému zastupiteli města p. Martinu Špalkovi, aby
uložil Městskému úřadu Město Albrechtice, prověření možnosti využívání aplikace GINIS v jiné obci, např.
Vrbno pod Pradědem v termínu do 20.2.2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 4 / Zdrželi se: 4
Návrh usnesení nebyl přijat.

9-5. Přijetí finančního příspěvku na zmírnění dopadů kůrovcové kalamity

Dne 16.12.2019 bylo městu doručeno rozhodnutí  Krajského úřadu Moravskoslezského kraje  o  poskytnutí
finančního příspěvku ve výši 1 543 857,00 Kč v souladu se Zásadami, kterými se stanovují podmínky pro
poskytování dotace na zmírnění dopadů kůrovcové kalamity v lesích za období od 1. 10. 2017 do 31. 12. 2018,
č.j.  49334/2019-MZE-16221. Finanční příspěvek je poskytován ze státního rozpočtu,  kapitoly Ministerstva
zemědělství.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje přijetí finančního příspěvku ve výši 1 543 857,00 Kč v
souladu  se  Zásadami,  kterými  se  stanovují  podmínky  pro  poskytování  dotace  na  zmírnění  dopadů
kůrovcové kalamity v lesích za období od 1. 10. 2017 do 31. 12. 2018, č.j. 49334/2019-MZE-16221.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/34 bylo schváleno.

9-6. Smlouva o poskytování regionálních a knihovnických služeb

Projednání a schválení  Smlouvy o poskytování regionálních služeb a služeb knihovnických. Služby budou
poskytovány na vrub dotace z rozpočtu Moravskoslezského kraje ve smyslu § 2 písm. h a §11 odst. knihovního
zákona.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje Smlouvu o poskytování regionálních služeb a služeb
knihovnických, za cenu 100.000,00 Kč, uzavřenou mezi Městskou knihovnou v Bruntále, IČ 66185033, se
sídlem Bruntál, Školní 723/2, jako pověřenou knihovnou, a Městem Město Albrechtice, IČ 00296228, se
sídlem nám. ČSA 27/10, 793 95 Město Albrechtice, pro městskou knihovnu vedenou knihovnicí p. Dagmar
Horákovou, jako obsluhovaná knihovna.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/35a bylo schváleno.

Projednání termínu zasedání zastupitelstva města v roce 2020

Ing. Jaroslava Veselá Ph.D. navrhla tyto termíny ZM: 29.1., 26.2., 1.4., 29.4., 27.5., 24.6., 30.9., 29.10., 18.11.,
9.12.2020.

Proběhla krátká diskuse, p. Špalek navrhoval schválit jen první termín konání zastupitelstva města z důvodu
dovolení nového vedení, které si třeba termín představuje jinak. P. Janasová se dotázala na možnost konání
zastupitelstev ve čtvrtek, podala návrh na první zasedání 30.1.2020 v 15.00 hodin. P. Špalek dal hlasovat o
prvním návrhu, a to na termínu 29.1.2020 v 17.00 hodin.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje termín zasedání zastupitelstva města dne 29.1.2020 v
17.00 hodin.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 6 / Zdrželi se: 0
Usnesení č. 19/13Z/35b bylo schváleno.

Dále Ing. Jaroslava Veselá Ph.D. podala návrh na zakoupení 10 laviček z rozpočtu města a formou ankety
zveřejněnou na webových stránkách oslovit lidi, v jakých dalších částech města by chtěli lavičky rozmístit,
mimo ulici  P.Bezruče a Nádražní,  pro které již  bylo 5 laviček zakoupeno a budou instalovány v jarních
měsících. 

Ing. Vykopal navrhl přispět milionem korun na opravu kosela, jelikož se jedná o kulturní památku.

Po krátké diskusi bylo paní Ing. Veselé přislíbeno, že výzva občanům na umístění laviček ve městě bude
zveřejněna a občanům bude poskytnut termín - do konce března, do kdy se mohou vyjádřit. Bylo dohodnuto, že
paní Ing. Veselá tuto výzvu zpracuje a zašle na město. 

22.10 hodin předsedající pan Martin Špalek vyhlásil desetiminutovou přestávku.
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Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

10. Volba starosty, místostarosty města

10-1. Volba starosty

Pan Martin Špalek vyzval zastupitelé k podání návrhu na volbu starosty města. 

Ing. Jana Murová - vyzvala radní, aby před samotnou volbou, odstoupili  ze svých funkcí, protože rada je
neplatná. Její návrh podpořil p. Libo tím, že se jedná o stejnou situaci jako o odvolání Ing. Ivo Vykopala v
minulém zastupitelstvu. 

K výzvě se nikdo nevyjádřil, proto p. Špalek opětovně vyzval zastupitelé k návrhům na starostu města.

Ing. Jana Murová navrhla pana Dušana Liba

p. Luděk Volek navrhl pana Martina Špalka

Oba navržení kandidáti souhlasili s kandidaturou. P. Martin Špalek sdělil, že ve svoje zvolení nebude hlasovat a
zdrží se.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje starostou města navrženého kandidáta pana Dušana
Liba.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 6 / Zdrželi se: 3
Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje starostou města navrženého kandidáta pana Martina
Špalka.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 4 / Zdrželi se: 6
Návrh usnesení nebyl přijat.

10-2. Volba místostarosty

Pan Martin Špalek vyzval zastupitele, aby podali  své návrhy na místostarotu města, který může starostu
zastupovat ve všech pravomocích.

p. Anna Trebuláková navrhla pana Dušana Liba. Tento kandidaturu přijal.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice schvaluje navrženého kandidáta pana Dušana Liba místostarostou
města.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 5 / Zdrželi se: 4
Návrh usnesení nebyl přijat.
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Pan Martin Špalek sdělil, že momentálně město nemá vedení, jelikož jeho pověření bylo na minulém zasedání
schváleno pouze do volby starosty nebo místostarosty města. 

P.  Luděk Volek tedy navrhl,  aby do zvolení starosty města nebo místostarosty města byl vedením města
pověřen pan Martin Špalek. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice pověřuje do zvolení  starosty města nebo místostarosty města
vedením města pana Martina Špalka.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželi se: 8
Návrh usnesení nebyl přijat.

Diskuze:
Mgr. Knapp: zeptal se zastupitelů, jak si představují, že to takhle bude dále fungovat. Vyzval je k tomu,

aby došli k nějakému závěru. Sdělil jim, že tohle je špatně, stejně tak zhodnotil rozhodnutí o
odstoupení starostky a místostarosty v minulém zastupitelstvu.

p. Libo: opětovně vyzval radní, aby odstoupili z rady města ze stejného důvodu jako byl odvolán Ing.
Vykopal

Ing. Murová: sdělila, že důvodem jejího odstoupení z funkce starosty města bylo dovolení některých členů
rady města, a tímto se složení vedení města včetně rady města pro ni stalo nepřijatelným.

Ing. Skopal: navrhl opětovně hlasovat o pověření vedením města pana Martina Špalka.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Město Albrechtice pověřuje do zvolení  starosty města nebo místostarosty města
vedením města pana Martina Špalka.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželi se: 7
Usnesení č. 19/13Z/36 bylo schváleno.

11. Závěr

Pan Martin Špalek jménem vedení města, pracovníků města popřál všem občanům a zastupitelům veselé
vánoce, hodně zdraví a štěstí a pozval všechny na vánoční koncert dne 28.12.2019 v 16.00 hodin do kostela. Po
koncertě bude slavnostně osvícen sloup sv. Anny Samotřetí, na jehož opravu získalo minulé vedení dotaci z
Moravskoslezského kraje. 

Pověřený zastupitel pan Martin Špalek ukončil ve 22.35 hodin 13. zasedání města Město Albrechtice.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Bc. Vladislav Hlaváček   ............................................................

Martin Špalek   ............................................................

Zastupitel: pověřený zastupitel Martin Špalek   ............................................................
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Datum vyhotovení:


